

Date: 10/03/2021

Ref: 2021MTM066/R006/2021

إنذار ملاحي  
NAVIGATION WARNING # R006/2021

IRON MAN 70.3 DUBAI 2021 Swimming Activity at Umm Sequim Beach

This is to inform all the stations that IRON MAN 70.3 DUBAI 2021 Swimming Activity will be conducted at Umm Sequim Beach on Friday 12<sup>th</sup> of Mach 2021 as per the attached Swimming Track.

All Boats/Yachts/Vessels operating in the area are advised to keep the area clear in good time. Concern affected Beach Hotels are requested to remove any temporary Sea Marks from the Race/Sea areas and ensure that no Hotel Water sport activities take place in the race areas.

Owners, Agent, Charters, Marinas, Yacht club and Recreational Sailing Organisations shall ensure that the contents of this notice are made known to the masters or persons in charge of their vessels.

بطولة (الرجل الحديدي 70.3 دبي 2021) - فعالية السباحة في شاطئ أم سقيم

هذا لإعلام كافة المحطات بأنه سيتم إقامة فعالية السباحة لبطولة الرجل الحديدي 70.3 دبي 2021 في شاطئ أم سقيم وذلك يوم الجمعة الموافق 2021/03/12، حسب مخطط سباق السباحة المرفق.

على القوارب واليخوت والوسائل البحرية العاملة بالمنطقة إبقاء منطقة السباق خالية من الحركة الملاحية في الوقت المشار إليه أعلاه، على الفنادق المعنية في المنطقة رفع العلامات البحرية المؤقتة من المنطقة خلال السباق والتأكيد على عدم وجود أية أنشطة رياضية في منطقة السباق.

على مالكي السفن والوكلاء والمستأجرين والمراسي ونوادي اليخوت والقوارب الترفيهية والشراعية الإلتزام بإبلاغ قباطنة الوسائل البحرية أو الأشخاص المسؤولين على متنها بتطبيق محتويات هذا الإنذار الملاحي.

محمد آل حريز  
مدير الممرات المائية  
سلطة مدينة دبي للملاحة



